

Name:

Assist.prof. Dr. Meervat Altaie



Summary

- 1) Faculty member and assistant professor in Civil Department /College of engineering/ Baghdad University.
- 2) Head of Quality assurance and Academic Performance Department /College of Engineering.

Skill Highlights

- Expert in construction management
- Expert in sustainable engineering
- Expert in PPP contracts

Experience

- 1996-2007: Demonstrator in Civil Department/ College of engineering/ Baghdad University.
- 1999-2002: structural engineer in the Engineering Consultancy Office / College of engineering/ university of Baghdad.
- 2007-2015 :Assistant lecturer in Civil Department / College of Engineering/ Baghdad University.
- 2015 –2018 :Lecturer, Faculty member in Civil Engineering Department –Baghdad University.
- 2015 till Now :Head of Quality assurance and Academic Performance Department/College of Engineering- university of Bagdad.
- 2018 –Until Now : Assist. Prof., Faculty member in Civil Engineering Department –Baghdad University.

Education

- Ph.D. Degree in Construction Management – College of engineering / Baghdad University, 2 April, 2015.
- M.Sc. Degree in Construction Management – College of engineering/ Baghdad University, 23 June, 2007.
- B.Sc. Degree in Civil Engineering-Baghdad University 1994-1995.

Certifications

- Internal auditor from Bureau varietals Certification
- CIS intensive training program. Economic and Social Sciences organized by the center for Iraq studies>
- Expert member in the World Bank, the investment environment in Iraq .
- Expert member in the Iraqi Institute for Economic Reform.
- Expert in using: Microsoft Office, AutoCAD, SPSS, ANP, AHP,ANN, MS Project, STAAD Pro ,etc.
- IC3 Standard computing fundamentals, Standard Key Application, Standard Living Online.
- TOFFEL ITP and other certification and trainings from the ministry of higher education and scientific research in



الخلاصة :

- (1) استاذ مساعد وعضو هيئة تدريسية في كلية الهندسة / قسم الهندسة المدنية / جامعة بغداد
- (2) مديرة شعبة ضمان الجودة والاداء الاكاديمي في كلية الهندسة / جامعة بغداد

أبرز المهارات

- خبيرة في الادارة الانشائية
- خبيرة في الهندسة المستدامة
- خبيرة في عقود مشاركة القطاع الخاص للعام والعقود التقليدية

الخبرات

- 1996-2007 : معيدة في قسم الهندسة المدنية/ كلية الهندسة / جامعة بغداد.
- 1999-2002: مهندسة تصاميم في المكتب الاستشاري الهندسي في جامعة بغداد.
- 2007-2015: مدرس مساعد في قسم الهندسة المدنية/ كلية الهندسة / جامعة بغداد.
- 2015-2018: مدرس في قسم الهندسة المدنية/ كلية الهندسة / جامعة بغداد.
- 2015- لحد الان: مديرة شعبة ضمان الجودة والاداء الجامعي في كلية الهندسة / جامعة بغداد.
- 2018- لحد الان: استاذ مساعد في قسم الهندسة المدنية/ كلية الهندسة / جامعة بغداد.

التعليم

- دكتوراه في ادارة المشاريع / قسم الهندسة المدنية من كلية الهندسة / جامعة بغداد 2015
- ماجستير في ادارة المشاريع / قسم الهندسة المدنية من كلية الهندسة / جامعة بغداد 2007
- بكالوريوس هندسة مدنية من كلية الهندسة / جامعة بغداد 1995

الشهادات

- مدقق داخلي لأنظمة إدارة الجودة (ISO 9001: 2015) ، Bureau varietals ، Certification.
- مشاركة في برنامج التدريب المكثف CIS. للعلوم الاقتصادية والاجتماعية التي ينظمها مركز دراسات العراق (CIS)
- عضو خبير في البنك الدولي حول بيئة الاستثمار في العراق.
- عضو خبير في المعهد العراقي للإصلاح الاقتصادي (IIER) .
- خبيرة في استخدام التطبيقات الحاسوبية Microsoft Office ، AutoCAD ، SPSS, ANP, AHP, ANN, MS Project, STAAD Pro. وبرامج هندسية اخرى
- حاصلة على شهادة IC3، أساسيات الحوسبة القياسية, تطبيق مفتاح قياسي / تطبيقات الانترنت وزارة التعليم العالي العراقية .
- شهادة التوفل في اللغة الانكليزية ودورات تقوية وشهادات من وزارة التعليم العالي اخرى باللغة الانكليزية.